
Протокол № 22

             засідання приймальної комісії

Кам'янського фахового коледжу фізичного виховання

від 11.08.2023 м. Кам'янське
Присутні:  ГОВОРУХА О.О.,  КЛЯЧКОВСЬКА Р.В.,ПОЛКОВНІКОВА М.С.,  КІРПА О.М.,
ШАПОВАЛ  М.П.  ,  ПИЛИПЕНКО  Л.О.,  ДАНЬКО  В.П.,  ДОНЕЦЬ  В.В.,  ДРОБОТ  В.В.,
СНУРНІЦИН С.А., САЛІМОН В.М.,  ГОВОРУХА С.А., СМІРНОВА А Г.,  НАЗДРАЧОВА
К.Г.

Порядок денний:
1. Про виконання рішень попередніх засідань.

     Доповідач: Полковнікова М.С.
2. Розгляд електронних заяв вступників на базі БЗСО

Доповідач Полковнікова М.С.
3.Рейтингові списки вступників на базі ПЗСО.

Доповідач: Говоруха О.О.

1.Слухали:
Полковнікова М.С. - відповідальний секретар ПК, доповіла, що  рішення приймальної 

комісії виконані відповідно до визначених термінів.
1.Ухвалили:

1. Інформацію прийняти до відома. 
Голосували: одноголосно.

2.Слухали:
Полковнікову М.С. – відповідальний секретар Приймальної комісії, повідомила, що до

приймальної  комісії  (11.08.2023р.)  надійшло   електронних  заяв  від  вступників  на  основі

БЗСО, а саме: 

Гімнастика Пузач Артем Михайлович
Приймальною  комісією  коледжу  надані  електронні  заяви  прийнято  до  розгляду.

Відповідно до Правил прийому вступник повинен надати медичну довідку встановленого

зразка з місця проживання, яка засвідчує стан здоров’я вступника, картка профілактичних

щеплень  форми № 063/0,  епікриз.  Тому подані  заяви  вступників  потребують  уточнення.

Адміністратору ЄДЕБО Дробот В.В. необхідно невідкладно внести до відповідного розділу

ЄДЕБО вичерпний перелік даних, що потребують уточнення, із зазначенням способу і дати,

до якої їх необхідно подати.

2.Ухвалили:

1. Встановити  поданим  електронним  заявам  вступників   у  кількості  1 статус
«Зареєстровано».

Голосували:одноголосно.

3.Слухали:
Говоруху О.О. – голова ПК.На даний час згідно рейтингового списку від 11.08.2022 року на
базі ПЗСО до нашого навчального закладу  на подано 41  заяв. Із них 35 вступників перші в
рейтингу отримали рекомендацію до зарахування на бюджет, але  абітурієнтка Хейлик П.В.



відмовилась від свого бюджетного місця, її заяву було деактивовано.
Таким чином було вільне одне бюджетне місце, адміністратором ЄДЕБО було скореговано
рейтинговий список, вступник Зекунов А.Е. - рекомендовано бюджет.
Всім іншим  вступникам запропоновано контракт, а саме:

1. Щербина Д.Р.
2. Бурхович О.О.
3. Жадан В.С.
4. Харлам А.С.
5. Самусенко А.О.

Виступили:

Полковнікову М.С. – відповідальний секретар Приймальної комісії, всі вступники яким було 
рекомендовано бюджетні та контрактні місця, підтвердили вибір місця навчання в нашому 
освітньому закладі. 

3.Ухвалили:

1.Відповідальному з питань прийняття та розгляду електронних заяв  - Дробот В.В. змінити 
статус заяв  вступникам які виконали вимоги до зарахування .

Строк виконання: 16 серпня до 18:00 год.
Голосували одноголосно.

Голова ПК                                                                        Олена  ГОВОРУХА

Відповідальний секретар 
приймальної комісії                                                 Марія   ПОЛКОВНІКОВА 


